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Enkel fråga 

Kommunfullmäktiges sammanträde 26 april 2018 

Bollebygds kommun 

 

 

Enkel fråga till Ordförande i Samhällsbygnadsnämnden, Lars-Erik Olsson (S). 

 

 

Jag har vid flera tillfällen uttryckt oro för kommunens ekonomiska utveckling. 

Vid minst två tillfällen har du, Lars-Erik Olsson (S), här i fullmäktige stått och viftat bort min 

oro och förklarat att du är beredd att höja skatten om pengarna sinar. 

Hur mycket är du, Lars-Erik Olsson (S), beredd att höja skatten efter valet? 

 

 

Bengt Classon (M) 


